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Zápis z 1. jednání Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP

dne 10. 01. 2013 od 15.00 hod.

Přítomni: 

Bc. Ondřej Pecha

Ing. Jan Vašíček

Mgr. Lucie Válová

Mgr. Lukáš Kaucký

JUDr. Lubomír Ledl

Omluveni:

Mgr. Ludmila Štvánová

Josef Nosek

Mgr. Jan Kalousek

MUDr. Zuzana Bonhomme Hankeová, M.I.B.

Přizváni:

Ing. Eva Vorlíčková

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

RNDr. Jan Teska

Ing. Jana Příkopová

Ing. Petra Vemolová

Bod 1 Úvod a schválení zápisu ze dne 06. prosince 2012

O. Pecha: přivítal členy Výboru na jeho prvním jednání v roce 2013. Táže se členů 

Výboru, zda je možné schválit zápis z prosincového jednání na tomto jednání, jelikož 

zápis byl rozeslán v den zasedání Výboru, jelikož nebyl do té doby ověřen.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP schvaluje zápis z 10. 

jednání Výboru, který zasedal dne 06. prosince 2012.

Hlasování o navrženém usnesení:

Pro: 5

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.
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Bod 2 a 3 Schválení programu a Volba ověřovatele

O. Pecha: obrátil se na místopředsedu Výboru Ing. Vašíčka, zda se ujme ověření. Dále 

žádá členy Výboru o schválení programu s tím, že u bodů, u kterých Výbor obdržel 

podklady den před jednáním a v den jednání, bude proveden pouze úvod a jejich řádné 

projednání bude přesunuto na únorové jednání Výboru.

Návrh usnesení: Výbor schvaluje program 1. jednání a ověřovatele zápisu, kterým je 

pan Ing. Jan Vašíček.

Hlasování o navrženém usnesení: 

Pro: 5

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 4 Rozpočet odboru evropských fondů MHMP

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila plánovaný rozpočet odboru FON na rok 2013. Rozpočet odboru je kapitola 

9, která je členěna na 3 akce – OPPA, OPPK a sekretariát odboru.  Z prostředků určené 

pro sekretariát jsou čerpány malé částky, protože se snažíme v maximální možné míře 

čerpat z technické pomoci obou programů. Nevyčerpaná částka je tak převáděna do 

dalšího roku. Rozpočet odboru FON je poměrně velký, neboť je navázán na projekty 

obou pražských operačních programů.

L. Ledl: vznesl dotaz, zda částky uvedené v rozpočtu jsou dodržovány, nebo jsou pak ve 

skutečnosti vyšší? A jak se postupuje, pokud prostředky nejsou vyčerpány.

P. Tiso Ferulíková: uvedla, že jsou spíše nižší, protože nevíme, kolik projektů bude 

schváleno. Na konci roku probíhá vyúčtování a prostředky, které se nevyčerpají, musí 

být vráceny zpět na MMR a v dalším roce se o ně musí znovu žádat MMR.
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Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP

1. bere na vědomí Informaci o rozpočtu odboru evropských fondů MHMP.

Hlasování o navrženém usnesení: 

Pro: 5

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 5 Rozpočet Odboru INF ZHMP

O. Pecha: žádá Odbor INF, aby podkladové materiály zasílal členům Výboru 

s minimálním předstihem a nikoli den před zasedáním a v den projednávání materiálů.

O. Pecha: předložený rozpočet je rovněž schválen. Výboru je předložen v přehledných 

tabulkách ve členění na kapitálové a běžné výdaje.

J. Teska: uvádí, že při sestavování rozpočtu již vycházeli z nové strategie. Výdaje na 

jednotlivé projekty jsou v rozpočtu zachyceny podle členění na kapitálové a běžné 

výdaje, jak tomu bude i ve skutečnosti. Upozorňuje členy Výboru na chybu v grafickém 

znázornění rozpočtu, položka „Projekty rozvoje GIS“ je v běžných výdajích uvedena 

dvakrát.

L. Ledl: táže se na položku „Výpočetní technika a programové vybavení pro MHMP“, 

ve které je alokováno 192 mil. Kč. Zajímá se, na co bude tato částka čerpána.

J. Teska: uvádí, že se jedná o výdaje na výpočetní techniku, programové vybavení a 

služby s tím spojené. Hardware s pořizovací cenou do 40 tis. Kč a software s pořizovací 

cenou do 60 tis. Kč se v rozpočtu objevuje v běžných výdajích, nikoli v kapitálových. 

Na příští jednání Výboru bude rozpočet doplněn o komentář v této položce, který zajistí 

zaměstnanec Odboru INF pan Ing. Ladislav Kendík.

O. Pecha: dodává, že předložený rozpočet je sice systémově správně sestaven, ale 

členové Výboru neměli čas si takto zpracovaný materiál prostudovat a připravit si 

dotazy vzhledem k pozdnímu předání. Všechny materiály předložené Odborem INF by 

měly být v souladu, tj. rozpočet, ICT strategie a záměry.
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E. Vorlíčková: uvádí, že z rozpočtu Odboru INF v minulých letech nebylo možné vyčíst 

žádné konkrétní údaje. Při sestavování letošního rozpočtu se snažili uvést vše do 

pořádku tak, aby jednotlivé položky v rozpočtu odpovídaly skutečnosti, ačkoli to nebylo 

jednoduché kvůli zavedeným položkám na Odboru rozpočtu. Nyní jsou sice jednotlivé 

položky v rozpočtu rozklíčované, ale na podobě rozpočtu se bude stále pracovat, aby 

z něj bylo možné zjistit, jaké jsou náklady na jednotlivé akce v členění na kapitálové a 

běžné výdaje. Dále vysvětluje dvě položky v kapitálových výdajích – „Investiční 

rezerva – INF MHMP“ a „Vouchery – Investiční rezerva“. Nejedná se o dvě rezervy, 

jedna z položek jsou Inovační vouchery, které bude zastřešovat společnost Rozvojové 

projekty Praha, a. s. Jedná se o projekty, kdy dojde k propojení podnikatelské a 

akademické sféry. Pilotní projekt je financován z prostředků Odboru INF, jelikož na 

Odboru FON prostředky nebyly. Ušetřené prostředky na Odboru INF tak budou 

efektivně využity.

O. Pecha: dotazuje se, zda bude z rozpočtu možné snadno identifikovat celkové náklady 

na jeden projekt, např. datová centra, která se objevují v různých akcích.

J. Teska: odpovídá, že názvy položek po složitých konzultacích s Odborem rozpočtu 

byly pojmenovány podle připravované ICT strategie. Některé položky mohou být nyní 

zavádějící, např. DMS datové centrum vs datové centrum. K různým označením došlo 

v průběhu tvoření rozpočtu při přejmenovávání položek, nicméně položky odpovídají 

dílčímu plánu. Podle nového postupu budou i běžné výdaje alokovány na jednotlivé 

projekty. Na příští jednání Odbor INF připraví k jednotlivým položkám komentář. 

K tomuto bodu byla zahájena rozprava, Odbor INF dopracuje do příštího jednání 

komentář k jednotlivým položkám, rozpočet bude projednán na únorovém zasedání 

Výboru.

Bod 6 Prezentace finální verze ICT strategie

O. Pecha: uvádí, že předložený materiál je v podobě, se kterým může pracovat 

samospráva, tj. strukturovaný, srozumitelný a stručný. Obsahuje množství informací, se 

kterými mohou členové Výboru i ostatní zastupitelé pracovat. Jednotlivé body je možné 

rozpracovat pro potřeby odborníků, Odboru INF, apod. 
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J. Teska: reaguje, že rozpracované body budou součástí strategie, ale jako přílohy. 

Vzhledem k problematice bylo poměrně složité dopracovat dokument do předložené

stručné podoby. 

K tomuto bodu byla zahájena rozprava, ICT strategie bude projednána na únorovém 

zasedání Výboru.

Bod 7 Přehled schválených a připravovaných záměrů na Odboru INF ZHMP

O. Pecha: dotazuje se radní Ing. Vorlíčkové, zda jsou podle nového způsobu 

projednávání materiálů v Radě předložené záměry již schváleny.

E. Vorlíčková: odpovídá, že u záměrů, kde je uvedeno „schváleno“, tyto prošly RHMP.

O. Pecha: dotazuje se, zda záměry obsahují stále rámcové smlouvy.

J. Teska: odpovídá, že rámcové smlouvy ještě existují, např. rámcová smlouva na 

PROXIO, kde byla zatím jedna výzva; rámcová smlouva na zdravotní záchranný 

systém.

E. Vorlíčková: dodává, že se jedná o rámcové smlouvy z přelomu roku, před tím než do 

vedení HMP nastupovala současná politická reprezentace.

J. Teska: pokračuje, že se nyní snaží dílčí plnění vymanit z rámcové smlouvy. Rámcové 

smlouvy se používaly, aby se nemusela výběrová řízení vypisovat opakovaně. 

Z některých uzavřených rámcových smluv je těžké se vymanit. Pokud se ukáže, že 

některá plnění neodpovídají standardům, musí se bezodkladně jednat.

O. Pecha: domnívá se, že je výhodnější volit komplikovanější cestu a zpřesnit zadání. I 

když chápe význam rámcových smluv, zejména zjednodušení, které přináší, má k jejich 

používání řadu výhrad.

L. Ledl: dotazuje se, zda u záměrů schválených RHMP byla posuzována otázka změn 

v zákoně o veřejných zakázkách a prováděcí předpis, jelikož v nich je na rámcové 

smlouvy pohlíženo jinak než dříve.

J. Teska: odpovídá, že dílčí plnění se u rámcových smluv posuzuje jako by se jednalo o 

nové výběrové řízení.

E. Vorlíčková: doplňuje, že se i dílčí čerpání u rámcových smluv předkládá jako záměr 

do RHMP.
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J. Teska: dodává, že veškerá čerpání bez rozdílu probíhají podle nových pravidel.

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP vzal na vědomí Přehled schválených a 

připravovaných záměrů na Odboru INF MHMP.

Bod 8 Zpráva o činnosti Výboru za 2. pololetí roku 2012

O. Pecha: uvádí, že Výboru je předložena Zpráva o činnosti Výboru za 2. pololetí roku 

2012, jedná se o standardní informaci do ZHMP.

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP vzal na vědomí Zprávu o činnosti Výboru

za 2. pololetí roku 2012.

O. Pecha: děkuje členům Výboru za účast na zasedání a těší se na další setkání.

Výbor bude zasedat ve čtvrtek 7. února 2013 v 15:00 hod.

Předseda Výboru: Bc. Ondřej Pecha

Tajemnice Výboru: Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

Ověřovatel zápisu: Ing. Jan Vašíček

Zapisovatelka: Mgr. Zdenka Gondová, RED

Mgr. Adriana Prokešová, RED

Ing. Jana Příkopová, FON




